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Zápis z Valné hromady KAS Olomouc 
 

Datum a čas konání: 26. 3. 2025 od 17:00 do 18:05 

Valná hromada byla svolána dne 13. 2. 2025 Výborem KAS Olomouc prostřednictvím 
pozvánek, které byly zaslány elektronickou poštou na oficiální emailové adresy členů 
KAS Olomouc. Pozvánka byla zveřejněna také na webových stránkách KAS Olomouc. 

Veškeré podklady pro Valnou hromadu byly členům KAS zaslány el. poštou a zveřejněny 
v dostatečném předstihu před konáním VH na webové stránce KAS Olomouc. 

Valné hromady se zúčastnilo 15 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 17 pozvaných. 

Mandátová komise ověřila mandáty přítomných delegátů a konstatovala 
usnášeníschopnost valné hromady. 

Hostem byl člen Výboru a hospodář KAS Olomouc Robert Novotný. 

Program zasedání: 

1. Prezence a zahájení 

2. Schválení programu valné hromady 

3. Volba předsedajícího, mandátové komise, návrhové komise a skrutátorů 

4. Volba volební komise 

5. Projednání zprávy o činnosti Výboru KAS 

6. Projednání zprávy revizora 

7. Projednání Výroční zprávy KAS a kontrola plnění usnesení z VH 2024 

8. Projednání účetní závěrky KAS a rozhodnutí o naložení s výsledkem hospodaření 

9. Projednání návrhu rozpočtu KAS na rok 2025 

10. Volba delegátů na VH ČAS 

11. Volba místopředsedy KAS 

12. Diskuse 

13. Návrh usnesení 

14. Závěr 
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1. Prezence a zahájení 

Valnou hromadu zahájil v 17:00 předseda KAS Olomouc Drahoslav Dočkal. Přivítal 
přítomné a upozornil, že valná hromada probíhá podle stanov ČAS, Jednacího řádu 
valných hromad KAS a volby podle Volebního řádu valných hromad KAS. Tyto předpisy 
jsou na místě vytištěny a k nahlédnutí. Předseda KAS Olomouc oznámil, že podle údajů 
z prezenční listiny je přítomno 15 delegátů – zástupců členů Krajského atletického svazu 
– ze 17 pozvaných a konstatoval, že valná hromada je usnášeníschopná. 

 

2. Schválení programu valné hromady 

Valná hromada dále schválila program zasedání. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 

3. Volba předsedajícího, mandátové komise, návrhové komise a skrutátorů 

Na osobu předsedajícího byl navržen Robert Novotný. Nikdo z delegátů nepředložil žádný 
protinávrh. Valná hromada zvolila předsedajícím Roberta Novotného. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 

Valná hromada zvolila mandátovou komisi ve složení Jarmila Hynková, David Šustr, 
Ivana Kolomazníková. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 

Valná hromada zvolila návrhovou komisi ve složení Drahoslav Dočkal, Zdeněk Rakowski 
a Václav Klvaňa. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 

Valná hromada zvolila skrutátory Miroslava Sadila a Martina Sadila. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 

4. Volba volební komise 

Valná hromada zvolila volební komisi ve složení Tomáš Vykydal, Jan Milas a Robert 

Novotný. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 

Volební komise ze svého středu zvolila předsedou volební komise Tomáše Vykydala. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni členové volební komise. 

 

5. Projednání zprávy o činnosti Výboru KAS 

Předseda KAS Olomouc Drahoslav Dočkal přednesl valné hromadě Zprávu o činnosti 
výboru Krajského atletického svazu za období od předcházející valné hromady. Po 
přednesení vyzval delegáty k diskuzi o obsahu zprávy. K přednesené zprávě nebyly 
vzneseny žádné příspěvky do diskuze.  

Valná hromada se usnesla, že přednesenou zprávu o činnosti Výboru KAS bere na 
vědomí. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 



6. Projednání zprávy revizora 

Revizorka KAS Olomouc Iveta Janků přednesla valné hromadě Zprávu revizorky, která je 
také přílohou tohoto zápisu. Revizorka konstatovala, že nebyly zjištěny žádné 
nedostatky. Originální účetní doklady jsou průběžně zpracovávány a ukládány v sídle 

Krajského atletického svazu, tak i po roční uzávěrce jsou rovněž archivovány v tomto 

sídle na datovém médiu. 

Roční uzávěrku zpracoval daňový poradce Tomáš Dohnal. Účetní jednotka nedluží žádné 
částky, které vznikly v daném účetním období, nemá finanční nebo jiné závazky. 

S finančními prostředky bylo nakládáno s péčí řádného hospodáře. 

K přednesené zprávě nebyly vzneseny žádné příspěvky do diskuze. 

Valná hromada se usnesla, že přednesenou zprávu revizora KAS bere na vědomí. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 

7. Projednání Výroční zprávy KAS a kontrola plnění usnesení z VH 2024 

Výroční zprávu KAS za rok 2024 přednesl předseda KAS Olomouc Drahoslav Dočkal. 
Jednotlivé části Výroční zprávy přednesli předsedové komisí KAS Olomouc. Předseda KAS 
Olomouc dále ověřil splnění usnesení VH z roku 2024 a konstatoval, že vše bylo řádně 
splněno.  

Po přednesení zprávy předsedající vyzval delegáty k diskuzi o obsahu zprávy. 

K přednesené zprávě nebyly vzneseny žádné příspěvky do diskuze.  

Valná hromada se usnesla, že přednesenou Výroční zprávu KAS bere na vědomí. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 

8. Projednání účetní závěrky KAS a rozhodnutí o naložení s výsledkem 
hospodaření 

Předseda KAS Olomouc Drahoslav Dočkal okomentoval účetní závěrku Krajského 
atletického svazu za předcházející období a navrhl převod výsledku hospodaření 2024 ve 

výši 47.216,50Kč do vlastního jmění KASO. Předsedající poté vyzval delegáty k diskuzi 

nad předloženou účetní závěrkou. K účetní závěrce nebyly vzneseny žádné příspěvky do 
diskuze. 

Hlasování o předložené účetní závěrce za rok 2024: Pro hlasovali všichni přítomní 
delegáti. 

Hlasování o převodu výsledku hospodaření 2024 do vlastního jmění KAS: Pro hlasovali 

všichni přítomní delegáti. 

 

9. Projednání návrhu rozpočtu KAS na rok 2025 

Předseda KAS Olomouc Drahoslav Dočkal dále přednesl návrh rozpočtu Krajského 

atletického svazu na rok 2025 jako vyrovnaný s příjmy ve výši 905.000Kč a výdaji ve 
výši 905.000Kč. Předsedající poté vyzval delegáty k diskuzi nad předloženým návrhem 
rozpočtu. K návrhu rozpočtu nebyly vzneseny žádné příspěvky do diskuze. 

Hlasování o návrhu rozpočtu na rok 2025: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

 

10. Volba delegátů na VH ČAS 

Valná hromada volila 4 delegáty na Valnou hromadu Českého atletického svazu, která se 
bude konat 26. 4. 2025 v Nymburce. 

Volby řídil předseda volební komise Tomáš Vykydal. Předseda volební komise před 
samotným zahájením voleb seznámil delegáty s pravidly volby. Tajemník volební komise 
Zdeněk Rakowski konstatoval obdržení 4 písemných návrhů kandidátů na delegáty na 
Valnou hromadu ČAS. Tito kandidáti byli uvedeni na hlasovacím lístku pro volbu. 



Samotné volby probíhaly tajným hlasováním. Po představení kandidátů vyzval předseda 
volební komise delegáty k rozpravě, nikdo z delegátů tohoto práva nevyužil. 
 

Valná hromada zvolila delegátem na VH ČAS Drahoslava Dočkala. 

Hlasování: Pro hlasovalo 15 delegátů. Proti hlasovalo 0 delegátů. Zdrželo se 
0 delegátů. 

Předseda volební komise Tomáš Vykydal konstatoval, že delegátem na VH ČAS byl 
zvolen Drahoslav Dočkal v prvním kole voleb ziskem 100% hlasů prezentovaných 
delegátů. 

Valná hromada zvolila delegátem na VH ČAS Zdeňka Rakowského. 

Hlasování: Pro hlasovalo 15 delegátů. Proti hlasovalo 0 delegátů. Zdrželo se 
0 delegátů. 

Předseda volební komise Tomáš Vykydal konstatoval, že delegátem na VH ČAS byl 
zvolen Zdeněk Rakowski v prvním kole voleb ziskem 100% hlasů prezentovaných 
delegátů. 

Valná hromada zvolila delegátem na VH ČAS Jana Milase. 

Hlasování: Pro hlasovalo 15 delegátů. Proti hlasovalo 0 delegátů. Zdrželo se 
0 delegátů. 

Předseda volební komise Tomáš Vykydal konstatoval, že delegátem na VH ČAS byl 
zvolen Jan Milas v prvním kole voleb ziskem 100% hlasů prezentovaných delegátů. 

Valná hromada zvolila delegátem na VH ČAS Ludmilu Pudilovou. 

Hlasování: Pro hlasovalo 15 delegátů. Proti hlasovalo 0 delegátů. Zdrželo se 
0 delegátů. 

Předseda volební komise Tomáš Vykydal konstatoval, že delegátem na VH ČAS byla 

zvolena Ludmila Pudilová v prvním kole voleb ziskem 100% hlasů prezentovaných 
delegátů. 

 

11. Volba místopředsedy KAS 

Valná hromada volila místopředsedu KAS Olomouc dle čl. XIX odst. 2 Stanov ČAS. Valná 
hromada se usnesla, že volební období místopředsedy KAS bude uvedenou do souladu 

s volebním obdobím ostatních členů Výboru KAS, tedy nejpozději do 21. 4. 2027. 

Volby řídil předseda volební komise Tomáš Vykydal. Předseda volební komise před 
samotným zahájením voleb seznámil delegáty s pravidly volby. Tajemník volební komise 
Zdeněk Rakowski konstatoval obdržení 1 písemného návrhu kandidáta na místopředsedu 
KAS. Tento kandidát byl uveden na hlasovacím lístku pro volbu. Samotné volby probíhaly 
tajným hlasováním. Po představení kandidáta vyzval předseda volební komise delegáty 
k rozpravě, nikdo z delegátů tohoto práva nevyužil. 
 

Valná hromada zvolila místopředsedou KAS Olomouc Jana Milase. 

Hlasování: Pro hlasovalo 13 delegátů. Proti hlasovali 2 delegáti. Zdrželo se 
0 delegátů. 

Předseda volební komise Tomáš Vykydal konstatoval, že místopředsedou KAS Olomouc 
byl zvolen Jan Milas v prvním kole voleb ziskem 86,67% hlasů prezentovaných delegátů. 

 

10. Diskuse 

Adam Fritscher z TJ Ligy stovkařů Olomouc, z. s. informoval o činnosti jejich spolku a 

vznesl v diskuzi dotaz týkající se platby členských příspěvků ČAS a jejich zvyšování. 
Platby členských příspěvků ČAS za jejich spolek přináší v jejich případě nemalé náklady 
z rozpočtu TJ Liga stovkařů Olomouc. Přítomný místopředseda ČAS Drahoslav Dočkal 
vysvětlil situaci se strategií ČAS v oblasti členských příspěvků členů ČAS a jejich 

následného využití pro podporu činnosti krajských atletických svazů. 



Robert Novotný poděkoval rodině Mikulkových z TJ Sokol Nová Hradečná za dosavadní 
organizaci Běžeckého poháru dětí a mládeže Olomouckého kraje. Slavnostní vyhlášení 
letošního ročníku proběhne opět jako vloni v Uničově. V diskuzi byl vznesen požadavek 
na zachovávání výsledků z předchozích ročníků běžeckého poháru na webu KAS – bude 

zveřejněno. 

Drahoslav Dočkal informoval o své kandidatuře na místopředsedu Českého atletického 
svazu i v následujícím volebním období a požádal zvolené delegáty za KAS o podporu. 
Také informoval o kandidatuře Ludmily Pudilové na předsedkyni komise rozhodčích 
Českého atletického svazu. 

Zdeněk Rakowski také informoval o své kandidatuře na předsedu komise mládeže 
Českého atletického svazu. 

 

13. Návrh usnesení 

Předsedající Robert Novotný přednesl návrh usnesení VH KAS Olomouc 2025. 

Hlasování: Pro hlasovali všichni přítomní delegáti. 

   

14. Závěr 

Předsedající Robert Novotný a předseda KAS Olomouc Drahoslav Dočkal poděkovali 
přítomným delegátům za účast na valné hromadě a práci pro Krajský atletický svaz 
Olomouc, popřáli pevné zdraví všem a zakončili VH KAS Olomouc v 18:05 hod. 
























